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Tak for sidst, konstituering, indbrud og affald 
 

Bestyrelsen vil gerne takke alle deltagere, som var med til at gøre, at 
generalforsamlingen, igen i år, forløb i en god tone og med gode dialoger. Vi 
værdsætter det gode samarbejde med beboerne og er glade for de mange gode 
input som vi modtager. 

I forlængelse af generalforsamlingen har bestyrelsen konstitueret sig. 
Arbejdsfordelingen fremgår af oversigten, som også hænger ved 
varmemesterkontoret og ses også på hjemmesiden www.blidahpark.dk/bestyrelsen. 

Kim og Frank har fortalt, at der – så vidt de er orienteret – ikke har været indbrud i 
Blidahpark i lang tid. Det er godt at se, at mange stuelejligheder har fået installeret 
alarm, så vi sender et signal om, at det ikke kan betale sig at lave indbrud i E/F 
Blidah. Resultater fra USA bekræfter at, hvis et område laver en samlet indsats med 
f.eks. alarmer, så rygtes det i kriminelle miljøer.  Bestyrelsen vil, som aftalt på 
generalforsamlingen, se nærmere på om der er yderligere vi kan gøre for at sikre, at 
denne gode tendens fastholdes. 

Alt affald som smides i affaldsskakterne skal være i lukkede poser. Skakterne er 
ALENE for indpakket køkkenaffald. Det er IKKE til emballage, pap eller andet. 
Haveaffald skal sættes ved siden af haveaffaldscontaineren. Skakten bliver lukket, 
hvis dette ikke overholdes. 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 12.6.2019 kl. 17.00 
 
 
Hilsen til alle beboere fra 
 
Bestyrelsen 


